
Voor u samengesteld door kritische ‘Knipselaars’ 

      met hart voor onze liefhebberij!
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- Hoe groener... hoe beter!

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze 
liefhebberij beter zouden kannen organise-
ren?
Informatie komt veel te langzaam bij de fokkers te-
recht. NIEUWSBULLETIN is daarom uitgebreid met een ru-
briek “Ingezonden”! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zou-
den kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig 
naar Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.
Meerdere collegafokkers gingen u al voor.

HB-
lid NIEUWSBULLETIN
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www.fokkersplatform.nl

brengt u direct op de hoogte!
NIEUWSBULLETIN

voor u en uw leden

KRITIEK...

                       is geen 

                                  
              AANVAL!



NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een aantal kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder gaat. 
Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van berichten die fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpagina’s 
plaatsten en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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En hoe zit het nu met onze centjes?

De accountantskosten
In de gepresenteerde jaarcijfers over 2015 staan meer-
dere niet gespecificeerde posten ‘Overige kosten’. 
Onder de wel gespecificeerde kosten staat onder punt 10 
‘Overlopende schulden’ van de Beoordelingsverklaring 
van de accountant een post ‘accountantskosten’ van 
€ 3.750. Onder punt 16 ‘Kantoorkosten’ staat opnieuw 
een post ‘accountantskosten’ van € 6.736. 
Samen € 10.486. De post ‘accountantskosten’ is in de 
cijfers van KLN niet terug te vinden, en bedragen: 
2011 € 1.600 + € 1.908 =  € 3.508 100%
2012 € 2.420 + € 2.605 =  € 5.025 143%
2013 € 7.260 + € 8.470 =  € 15.730 448%
2014 € 4.000 + € 11.409 =  € 15.409 439%
2015 € 3.750 + € 6.736 =  € 10.486 299%
Deze kosten, maar liefst 6 ... 9% van de totale inkom-
sten(!), zijn voor een Beoordelingsverklaring sinds 
2012 exorbitant hoog geworden, zonder dat daar een 
verklaring voor wordt gegeven!
Het tekort
Leden worden niet geïnformeerd, die weten van niets. 
Maar er is een tekort van € 165.000 ... € 185.000. (Zie 
Nieuwsbulletin nr. 7). Dat kan oplopen tot € 175.000 
... € 205.000. Dat is € 24 ... € 30 per lid! Dit tekort 
is meer dan de totale jaarinkomsten van KLN. In 2015 
werd al € 135.000 méér uitgegeven dan de € 180.000 
die was begroot, dat is een overschrijding van maar liefst 
75%! Er zal beweerd worden dat het tekort véél lager is.

Met twee afgekeurde begrotingen werkt het HB nu 
met de AFGEKEURDE(!) herziene begroting 2016, 
die NIET taakstellend is! Er is dus geen enkele con-
trole meer! Dit verdient zonder meer een motie van 
wantrouwen van de ALV! Een HB met verantwoor-
delijkheidsgevoel zou een extra ALV uitschrijven 
om de leden te laten beslissen wat er nu moet ge-
beuren, en niet wachten tot de ALV in juni 2017!

spiegeltje, spiegeltje 
aan de wand...

is mijn hobby
de leukste in het land?

Nou...
door je eigen gesjoemel 
die van jou 
in elk geval niet!!

FP DB

Is hier ook iemand van 
het HB aanwezig?

Je bent toch niet 
een fokker hé....?

Zijn hier zeker op 
zoek naar 

nieuwkomers
uhu

DBDORP

DB

HOE KOMEN WE
VAN DAT VERVELENDE 

FP AF?

WANNEER 
LUISTEREN JULLIE 

NOU EENS?

Het HB is voor de leden altijd bereikbaar...
              ... volgens eigen zeggen.

Ja hallo!!!
Dat gaat
me teveel 

uren
kosten...

HOOFDBESTUUR

!

Vandaag heeft u 53 
niet beantwoorde 
berichten van uw 

leden.
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Tentoonstellingsverbod? 
De Partij voor de Dieren tilt in het verkiezingsprogram-
ma dieren naar het volgende niveau. Zij mogen op geen 
enkele manier nog dienen als vermaak voor mensen. 
Zo vindt de partij dat dierenwinkels moeten stoppen met 
de verkoop van beesten, worden beurzen verboden en gaan 
paarden- en vogelmarkten in de ban. Dierenrechten die-
nen uiteindelijk zelfs in de grondwet te belanden, vindt die 
partij. 
”Het welzijn van veel dieren komt in gevaar door de ma-
nier waarop ze worden gefokt, verhandeld, gehouden of 
gedood”. 
Dus moeten er ook strengere wettelijke eisen worden ge-
steld aan het welzijn van dieren in kinderboerderijen. 
Ook wedstrijdvluchten met duiven worden niet langer toe-
gestaan. Om impulsaankopen te vermijden wordt verkoop 
van dieren via internet, tuincentra en markten verboden.
-----------------------------------

Einde van de shows, scheelt weer geld, hoeft ook niemand 
zich meer zorgen te maken over gesjoemel, leugens en be-
drog.
-----------------------------------

Dus als we van onze hobby af willen dan stemmen op deze 
... (vul maar in). Ik heb mijn invulling maar open gelaten.
-----------------------------------

Iedereen verplicht een kippehok voor eigen eieren.
-----------------------------------

Dat wordt daarna verboden! Ze willen een veganistische 
maatschappij, zie:
http://www.vleesmagazine.nl/.../man-marianne-thieme-
wordt... Man Marianne Thieme wordt slager
-----------------------------------

Enigste voordeel van luchtfietsen is het ontbreken van los-
liggende tegels.
-----------------------------------

Zul je je nog over verbazen hoeveel tegels er door de lucht 
vliegen tegenwoordig.
-----------------------------------

Als jullie werkelijk ‘bezorgd’ zijn dat vanuit de politiek 
shows verboden gaan worden, na de circusdieren. Dan 
kunnen jullie er beter voor zorgen dat bij jullie HB-opper-
wezens wat voortschrijdend inzicht geïnjecteerd wordt. Ze 
hebben er geen zin meer in of zijn half seniel.
-----------------------------------

Dan moeten we snel zijn , want dementerenden gaan zoals 
bekend terug naar hun jeugd.
-----------------------------------

Toen was alles beter
-----------------------------------

Ja en schoolmeesters, dominees en de pastoors wisten wat 
goed was. En de boekhouder was een goed en betrouwbaar 
persoon. Wat hebben we in Den Haag nu?
-----------------------------------

Een financieel directeur.
-----------------------------------

Oh, in Bennekom zit er ook zo eentje...
-----------------------------------

Hadden ze hun roeping maar gevolgd, hadden we nu niet 
de schade die ze hebben aangericht.
-----------------------------------

Een hobbyclub is ook een deel van datgene wat een aantal 
hectares tot een land maakt. Maar dat land interreseerd nie-
mand in Den Haag. 
-----------------------------------

Die achtertuin van jou interesseert de bond ook geen moer, 
laat staan wat daarin rondhuppelt en tokt whatever.
-----------------------------------

De bond is ook de hobby niet. De bond is een randver-
schijnsel, dat op dit moment richting ravijn schuift.
-----------------------------------

Komt onze liefhebberij binnenkort niet door haar en de 
PvdD in gevaar?
-----------------------------------

Jawel! In het programma staat al dat duivenvluchten ver-
boden moeten worden en alle soorten beurzen met dieren.
-----------------------------------

Zeer zeker wel. Die dame is gek genoeg om de Deltawer-
ken af te laten breken om meer ruimte te geven aan de wa-
terspitsmuis. Dus daar kan je alles van verwachten.
-----------------------------------

Het verbod op circusdieren kwam ook als idee op, maar is 
nu wél werkelijkheid!
-----------------------------------

Vogelbeurzen worden verboden, dus shows ook. Interes-
seert niemand wat bij het kalifaat, zitten er voor zichzelf.
-----------------------------------

KLN heeft bij partijen in Den Haag al iemand actief ge-
contact om dit idee bij voorbaat de kop in te drukken toch? 
Regeren is toch vooruit zien…? Hoeveel woorden maakt 
het HB vuil aan de “positieflijst”? NUL!! Dat moest Avior-
nis doen!
-----------------------------------

Net zoals isis oude culturen vernietigt, moet biologisch 
cultureel erfgoed ook naar de filistijnen, heel goed. Kippen 
vragen er niet om geboren te worden als bepaald ras. Wel 
kun jij ervoor kiezen te stoppen met kippen en konijnen etc 
te fokken. Daarmee doe je de dieren een groot plezier. Als 
je kippen wil zien, dan kijk je maar naar een plaatje. Wel 
eieren kopen van de industrie natuurlijk en plofkippen van 
de AH die wel 2 wéken langer leven dan andere plofs.
-----------------------------------

Jullie, leden van het kleindierkalifaat, zouden eens met die 
pvdd moeten gaan praten, ipv roepen er niet op te stem-
men. Ga ze eens uitleggen dat gedomesticeerde dieren 
cultuur, dus geschiedenis zijn, en een reservoir genetische 
diversiteit etc.
-----------------------------------

Fundamentalisten overtuig je niet. Zij hebben altijd gelijk.
Heeft geen zin. Zie politiek. Zie religie. Zie KLN.
-----------------------------------

Andere partijen nemen zaken over van de pvdd, zullen ze-
ker een balletje opgooien als er weer eens vogelpest uit-
breekt. Dat shows qua dierengezondheid niet meer van 
deze tijd zijn. Of ze vinden een andere draai.
-----------------------------------

Het gevaar wordt onderschat! Om dit te neutraliseren  
heb je in het HB mensen met niveau nodig, met een net-
werk. Niet een HB zonder kennis en kunde dat bestaat 
uit een timmerman, een slager, een gepensioneerde ac-
countant, een melkboer en een gootjesverkoper...

!
Ophokplicht voor vogelgriep
Voor heel Nederland is een ophok- en afschermplicht 
ingesteld voor bedrijven met vogels bestemd voor de pro-
ductie van vlees en eieren. Dit geldt niet voor particulie-
ren. De inspectie noemt het wel „verstandig” als mensen 
hun kippen binnenhouden. Een voorzorgsmaatregel om-
dat er in omringende landen bij wilde vogels hoogpatho-
gene vogelgriep van het type H5N8 is gevonden. Ook in 
de buurt van Monnickendam zijn dode futen en kuifeen-
den ontdekt. Bij deze dieren is vogelgriep vastgesteld.



Betekent dit nu ook dat als er geënt is met filavac vhd k 
c+v je niet na een half jaar opnieuw hoeft te enten?
----------------------------------------

Jep
----------------------------------------

Oeh...morgen maar eens kijken wat die van mij hebben 
gehad. Bericht maar ff opgeslagen, anders ben ik um 
morgen weer kwijt
----------------------------------------

Jammer dat deze vaccinatie niet meer beschikbaar gaat 
zijn. Cunipravac is hiervoor geregistreerd in Nederland 
waardoor bovenstaande vaccinatie niet meer gebruikt 
mag worden in Nederland. Flink balen. Daar zullen we 
voor naar België moeten.
----------------------------------------

Volgens mij kan er altijd nog een ander vaccin geregis-
treerd worden zitten ze niet aan 1 fabrikant vast. Denk 
maar aan medicatie voor mensen. Alleen zal die andere 
van Cunipravac die dus geboosterd moet worden meer 
winstmarge opleveren (is mijn mening).
----------------------------------------

Ik hoop het wel. Dat moeten we dan toch eens uitzoe-
ken... de filavac heeft veel meer voordelen...
----------------------------------------

Arts mag als enige Filavac invoeren en verspreiden, 
omdat het Europees wel geregistreerd staat. Nederland 
moet weer eens iets anders doen
----------------------------------------

Dus mijn da mag het wel bestellen?
----------------------------------------

Via Harry Arts, Utrecht zal het niet verstrekken. Heel 
veel dierenartsen kopen in via hem 
----------------------------------------

Zijn dat trouwens dosissen per konijn?
----------------------------------------

Dat weet ik niet, kan je dierenarts het beste bespreken 
met hun. Ik moet binnenkort ook weer 2 laten enten en 
rij maandag even langs mijn dierenarts
----------------------------------------

Mijn konijnen zijn vorige week nog gewoon met Fila-
vac K C+V gevaccineerd.
----------------------------------------

Wel vreemd dat geënt met de andere stof de ”houdbaar-
heid” ineens langer is als een half jaar. Of begrijp ik het 
verkeerd?
----------------------------------------

Wat een raar verhaal. Fabrikant van de entstof zegt 
‘6 maanden’. En kln zegt: ach, we nemen het niet zo 
nauw!’
----------------------------------------

Staat nog steeds duidelijk herhalen na 6 maanden
----------------------------------------

en de KLN zegt: doe naar om de 12 maanden....
----------------------------------------

Hoe lang werkt de vaccinatie tegen RHD(2) ?

KLN berichten Oktober 2016
Geldigheidsduur RHD-entverklaring
Bij de registratie van de combinatie-entstof tegen RHD 1 en 2 zijnde Filavac VHD K C + V is vastgesteld dat 
deze entstof een beschermingsduur heeft van 12 maanden, mits de dieren ten tijde van de enting minimaal 10 
weken oud waren. Voor de overige entstoffen tegen RHD 2 mag het entformulier niet ouder dan 7,5 maanden 
zijn, waarbij voor hen, die al in mei gevolg hebben gegeven aan onze oproep om hun konijnen te gaan enten, 
niet gedupeerd moeten worden voor de Bondsshows. Entbewijzen uit mei 2016 zijn ook geldig in januari 2017 
op de Bondsshows.

Me dunkt dat de fabrikant het zelf het beste weet. 
Maar... houdbaarheidsdata zijn door fabrikanten vaak 
teruggeschroefd om claims te voorkomen. Waar ligt de 
waarheid?
----------------------------------------

Wel 12 maanden dus! http://www.uu.nl/.../dgk_apo-
theek_bijsluiter_filavac_vhd...
----------------------------------------

Het Filavac vaccin RHD K C+V heeft de fabrikant ver-
meld dat deze voor een periode van 12 maanden be-
scherming biedt. 
----------------------------------------

Dus als je met dat vaccin geënt hebt in mei 2016 kan je 
gewoon insturen lijkt mij in januarai 2017 op de bond-
show. En de andere vaccins waarvan een langere be-
schermingsduur dan 6 maanden niet is aangetoond.. 
----------------------------------------

Mooi dat KLN zegt dat het entbewijs langer geldig is 
(dan het vaccin bescherming biedt). Maar wie neem je 
daarmee in de maling. Lijkt mij voor de bescherming 
van je dieren en die van andere dat de enting gewoon op 
tijd herhaald dient te worden. Dat is mijn mening.
----------------------------------------

Precies en alleen de Filavac RHD K C+V en niet die 
andere. Die beschermen gewoon voor 6 maanden, niet 
voor 7 .. maar ach
----------------------------------------

Vreemd hè?
----------------------------------------

Lijkt mij dat de KLN even het berichtje moet aanpassen 
mbt RHD 2 vaccin. 
Dat het verlengen van entbewijs alleen geld voor vaccin 
Filavac RHD K C+V waarvan nu in NL is aangetoond 
deze bescherming bied voor 12 maanden ipv 6 en dat 
voor overige vaccins gewoon 6 maanden wordt aange-
houden. En dus over een geldig entbewijs dienen te be-
schikken ten tijde van insturen.
----------------------------------------

Beschermtijd 12 maanden, herhalen op 6 maanden staat 
in de bijsluiter... Die van mij zijn vorige week ingeent.
----------------------------------------



Hoezo herhalen elke 6 maanden als hij 12 maanden be-
schermd?
----------------------------------------

Ja dat is ook mijn vraag?!! Wat een onzin. Volgens mij 
klinkt dat als geldklopperij in de oren
----------------------------------------

De aangegeven docering door Utrecht klopt ook niet, 
dit moet 0,2 ml per injectie zijn.
----------------------------------------

De bijsluiter is van de 1 dosis verpakking die is 0,5ml 
de 50 dosis verpakking is 0,2ml
----------------------------------------

Volgens mij heeft Filavac (nog) geen 1 dosis verpak-
king van 0,5ml.
----------------------------------------

Die was er wel en daar is deze bijsluiter van.
----------------------------------------

Dit kreeg ik als antwoord van mijn DA: We hebben 
contact gehad met de apotheek diergeneeskunde van de 
universiteit van Utrecht. Zij vertelden het volgende: 
Het vaccin (de filavac) moet de eerste keer als het 
gezet wordt herhaald worden na 6 maanden. Vanaf 
dan kan het jaarlijks bij de gewone vaccinatie gezet 
worden.
----------------------------------------

Dit klopt. Ik heb dezelfde mededeling gekregen van 
3 verschillende dierenartsen in 3 verschillende lan-
den. Wat KLN doet moeten zij zelf verantwoorden. 
----------------------------------------

Weet de KLN dat ook?
----------------------------------------

Ik heb hen alleszins niet op de hoogte gebracht, ben 
geen lid. Lezen ze hier niet mee?
----------------------------------------

Contact gehad met farmarts en die snappen niet hoe 
de KLN erbij komt 1 jaar geldig. Niks veranderd in 
de bijsluiter dus hun advies blijft elk half jaar enten. 
Immuniteit 1 jaar, maar paar regels eronder te lezen 
hervaccineren na half jaar. 
Dus heel leuk geschreven van KLN maar ik kies voor 
de veilige weg en laat ze begin december weer enten.
----------------------------------------

Je zou toch verwachten dat KLN dit gepubliceerd 
had in opdracht van/ of in ieder geval na overleg 
met..... hun eigen dierenarts die nota bene op de 
website genoemd wordt...Harry Arts......
welke (mag ik niet zeggen) heeft dit dan bedacht? 
Moet mijn plannen dus bijstellen.....
----------------------------------------

Ik neem niet zomaar iets aan. 1 telefoontje en je weet 
meer. Waar hebben ze het vandaan. Vanavond wordt er 

een mail gestuurd naar KLN (FP: 6 oktover)
----------------------------------------

Filavac is na de 2e enting (dus die van 6 maanden) een 
jaar geldig
----------------------------------------

Tegen mij werd verteld dat het 7 maanden werkt en met 
6 maanden weer opnieuw geent moest worden.
----------------------------------------

Welke Filavac? Filavac RHD K+C? of die andere?
----------------------------------------

Filavac RHD KV + C
----------------------------------------

Maar Utrecht zegt van niet. Het is maar een half jaar 
geldig
----------------------------------------

Utrecht neemt dit middel ook niet op......
----------------------------------------

Klopt. In het begin hebben ze op safe gespeeld omdat er 
niks over bekend was maar dat is al vrij snel bijgesteld 
naar niet boosteren.
----------------------------------------

Toen dat verhaalt de wereld in kwam, waren die van mij 
al ruim 7 weken daarvoor geënt met dat middel.......
Door Farmarts gezet trouwens
----------------------------------------

Maar lees ook in KLN bericht novarvilap en andere 
6 maanden geldig maar om fokkers tegemoet te ko-
men die in mei hebben geënt entbewijs tot bonds-
show geldig
----------------------------------------

Hoe ze daar bij komen? Misschien om inzenders van 
de Championshow te winnen? Nou mijn dieren blij-
ven in ieder geval thuis als ze die regel niet intrek-
ken....wat een wan beleid.
----------------------------------------

Ja inderdaad zieltjes winnen.
----------------------------------------

Praat je over 8 maanden waar ben je dan mee bezig 
als KLN?
----------------------------------------

Naar aanleiding van de link die ik deelde heb ik een 
overzicht gemaakt met de verschillende Rhd2-vaccins 
en hoe het zit met boosteren, de minimumale leeftijd 
waarop geënt kan worden, de geldigheid etc.

De secretaris van de volgende 
vereniging vindt het niet nodig de 
leden te informeren en heeft zich 
voor NIEUWSBULLETIN afgemeld:
Nut en Sport, Oud Beijerland



HB-
lid

Waardoor laat het HB 
van KLN zoveel steken 
vallen?
De kritiek op het functioneren 
van het HB komt hard aan. 
Dat hebben een aantal HB-le-
den aan hun eigen (wan)gedrag 
en visieloosheid te wijten.
De afname van het aantal leden 
zet al jaren gestaag door. Die 
afname verloopt niet met een 
dalende of stijgende kromme 
lijn, maar ‘precies’ volgens een 
bijna ‘voorgeprogrammeerde’ 
rechte balk. Verontrustend... 
in 6 jaar tijd een terugloop van ca. 20%!!!
De leden hebben nogal wat eisen en wensen. 
Maar... eisen we van het HB niet teveel? 
Is onze hele organisatievorm, die zo’n 15 tot 20 jaar ge-
leden werd bedacht, niet aan een totale herijking toe?
Afgezien van onfrisse zaken waaruit conclusies moeten 
worden getrokken door de betreffende HB-leden rest er 
nog heel veel achterstallig werk. 

Zie: “Hoe groener… hoe beter!”. 
Is dat te doen door enkele vrijwilligers? 
Hebben zij daarvoor de educatieve bagage in huis? 
Zoniet, dan moeten er om die onkunde te ondervangen 
duizenden €’s worden uitgegeven ter ondersteuning. 
Dat kan toch niet de bedoeling zijn? 
Waar halen we kundige(r) mensen en  ‘hulptroepen’ 
vandaan? 
Veel werk kan ook anders. 
Het Jaarboek bevat zoveel tekst, dat dat beter op de 
site kan worden geplaatst. Scheelt werk en drukkosten. 
Ook kan kennis worden ingekocht, als de betreffende 
portefeuillehouder bij machte is deze kennis te beoor-
delen en te delegeren. 
Is een DB, bestaande uit de voorzitter en de secretaris, 
niet een te smal geheel? Is een triangel (voorzitter + 2 
HB leden) met een ambtelijk secretaris (die zich niet 
met beleidszaken bemoeit) niet een betere optie?
Welke regels moeten er voor de HB-leden gelden in 
het kader van de ‘meerpetten-cultuur’ om ‘eilandjes’ 
en ‘koninkrijkjes’ te voorkomen?
Is het niet zaak om ons te bezinnen over wat wij van 
het HB verwachten binnen het kader van de praktische 
mogelijkheden?

INGEZONDEN:

Afname aantal ingezonden konijnen? 
In NIEUWSBULLETIN 2016-6 vroegen wij de secretarissen 
van tentoonstellinghoudende verenigingen de aantallen 
uit 2015/2016 en 2016/2017 op te geven om een beeld 
te krijgen welke invloed RHD(2) op onze hobby heeft.
Hartelijk dank voor de reacties! Wij komen er op terug! 
Meldt u de aantallen ook nog even? Meld de 
aantallen aan Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl!!
Een wereld van niveauverschil... 
Eén van de reacties op NIEUWSBULLETIN 2016 - 6:
Geachte redactie van Fokkersplatform,
Even een reactie op uw verzoek om te melden hoe de 
Jongdierenkeuring 2016  t.o.v. die van 2015 is verlopen.
Als secretaris van x kan ik u melden dat 3 actieve ko-
nijnenfokkers na de zomervakantie hun lier in de wil-
gen hebben gehangen. Ze hebben  hun lidmaatschap 

aan onze vereniging  opgezegd, na vele tientallen jaren 
actief lidmaatschap. Ze waren namelijk niet van plan te 
laten enten en vonden dit te veel in de papieren gaan 
lopen, dit wil niet zeggen dat ze met het houden van 
konijnen zullen stoppen!
Vandaag hebben wij onze JDD gehouden met de scha-
mele inschrijving van 36 konijnen, waarvan er uiteinde-
lijk nog weer 2 absent waren! Voorgaande jaren hadden 
we steeds in de 60 dieren en vorig jaar (2015 waren het 
er 69). Kortom bij onze vereniging is het gehalveerd en 
we vrezen het ergste voor onze TT in januari.
Verschillende konijnenfokkers hebben nu al geselec-
teerd met welke dieren ze dit seizoen naar de JDD, TT 
of rammenshow gaan en enkel die dieren laten enten.
Door velen in den lande wordt hier meesmuilend over 
gedaan in de vorm dat dit geen echte fokkers zijn, dit is 
hun mening, maar het feit ligt er wel.
Als het na 2 jaar verplicht wordt voor altijd zullen meer-
dere fokkers bij onze vereniging gaan stoppen met sho-
wen van dieren.
Met vriendelijke groet,  X
... en nog een andere...
Ja lekker ,leuke boodschap maar hebben wij hier wat 
aan. Kom eens met een oplossing . Stomme gelul over 
cadeau Hoofdbestuur ,en dan over X, deze man heeft 
xxx . Hier zit volgens mij niemand op te wachten . Het 
past wel in deze tijd .??? Hoop dat ik niet meer van zul-
ke domme Mails krijg. Doei?????

FB-pagina “TT & Vraagprogramma’s” 
voorziet in een grote behoefte

Sinds de introductie op 21 augustus zijn er al tientallen 
vraagprogramma’s en aankondigingen gepost! 
Post uw vraagprogramma ook!
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HB
Men spreekt over een onkundig HB, dat bestaat uit een 
timmerman, een slager, een gepensioneerde accountant, 
een melkboer en een gootjes verkoper... 
Een HB dat arrogant is, onbereikbaar voor de leden 
is, dat de leden onjuiste informatie geeft en de infor-
matievoorziening censureert. 
Dat vol de schijnwerpers op een ‘vijand’ richt, want 
dan wordt al het andere even niet gezien. 
Al dat ‘andere’ komt nu in de openbaarheid! Een be-
stuur kortom dat door amateurisme geen beleid heeft. 
Van zo’n bestuur moet op z’n minst het DB opstappen. 

Al of niet door de ALV gedwongen middels een motie 
van wantrouwen.  
Moeten HB-leden niet elk jaar op hun functioneren kun-
nen  worden afgerekend? 
Als nu iemand een functie ‘heeft’, blijft die ‘zitten’ tot-
dat hij zelf eens opstapt.
Moet het nieuw HB worden uitgebreid met een porte-
feuillehouder ‘politieke zaken’?
Financiën
Er ‘kijken meerdere ogen’ bij uitgaven van het huidige 
HB ‘mee’. Toch worden budgetten grof overschreden. 

‘normale’ trend

?

7.010?

LEDENAANTALLEN OP:       AFNAME:
	 31/12  31/03  %  %

09 9.151
10      8.310(-841)   -9,2
10 8.899(-252)   -2,8
11      ?    ?
11 8.661(-238)   -2,7
12      7.597(-1.064)   -12,3
12 8.242(-419)   -4,8
13      ?    ?
13 8.031(-300)   -3,6
14   7.285(-746)   -9,3
14 7.684(-347)   -4,3
15   6.994(-690)   -9,0
15 7.339(-345)   -4,5
16   6.867(-472)   -6,4
16 7.010?(-329?)	 	 	 -4,5?

17   6.450?(-560?)	 	 	 -8,0?
[door RHD  6.000?(-1.010)?   -14,4?]

6.867

De tijdbom tikt... het ledenverloop bij KLN

Er komt vast wel hulp...

6.450?

6.000

31.12.15     31.03.16      31.12.16     31.03.17

KLN

7.010

6.450



Welk controle-element kan worden ingebouwd om bud-
getoverschrijding onmogelijk te maken?
PR
Is het niet zaak de PR op professionele wijze te gaan 
voeren, vooral extern? Promotiepakketten zijn nuttig, 
maar worden vooral intern (op tentoonstellingen) ge-
bruikt. Maak video’s voor basisscholen, nodig scholen 
op tentoonstellingen uit. Leg contacten met kranten, 
tijdschriften en TV-zenders! 
ALV
Naast harde werkers kregen vooral discipelen in de ALV  
al een ‘waardering’ in welke vorm dan ook. Een ‘waar-
dering’ werkt onbedoeld vaak als een ‘loyale’ muilkorf.

Zijn onze vertegenwoordigers in hun controlerende 
taak wel voldoende kritisch? 

Als de ALV niet bij machte is het HB te corrigeren, hoe 
moet dan de ledenvertegenwoordiging worden georga-
niseerd? Is één ALV per jaar eigenlijk wel voldoende?
Hoe moeten de statuten worden aangepast, zodat de le-
den directe invloed op voerd beleid krijgen en het een-
voudiger wordt om een initiatief-ALV bijeen te roepen?
Provinciale Afdelingen
Wat is en moet de rol van de Provinciale Afdelingen 
zijn? Is het verstandig om al in de Provinciale Afdelin-
gen te laten stemmen over voorstellen voor de ALV?
NKP BV
Is het verstandig in het kader van controle om onder de 
vereniging een commerciële BV te hebben? 
Is het verstandig de ledenadministratie én de financiële 
afwikkeling in één orgaan (NKP BV) onder te brengen?
Speciaalclubs
Wat zou de rol van de speciaalclubs moeten zijn, met 
name in het kader van de keurmeestersopleiding?
Moet het erkeningensysteem, daterend van 30 jaar of 
langer geleden, niet eens kritisch worden bezien?
Diertechnische Raden en Raad van Advies
Moet de rol en de taak van deze raden niet opnieuw 
worden bekeken? 
Inbreng leden
Volgens het HB zijn veel verenigingen en leden zelf  
schuld aan dat er zoveel fout gaat. 
Op vergaderingen komen voorstellen voor de ALV kort 
of helemaal niet aan bod. (De leden worden ook niet 
geïnformeerd). Hoewel bestuurlijke zaken de basis van 
onze hobby zijn interesseert het gros van de leden zich 
er niet voor. 

Grijpen zij in als het fout gaat? 
De kwestie rond de royering van een vooraanstaand lid 
bewijst dat dat niet zo is! De ALV greep in 2015 niet 
in toen het DB een niet bestaande “vijand” uit de hoge 
hoed toverde. 

Het HB, maar vooral het DB, kan daardoor (en moet 
soms ook) ongehinderd haar grenzen verleggen. En... 
zijn alle wensen ook binnen het budget haalbaar?
Verandering
De rampzalige cijfers van het ledenverloop spreken voor 
zich. Als KLN wil overleven zullen we snel in moeten 
grijpen! Wat Jean le Blanc in Kleindiermagazine 10 in 
“Willen we zelf nog wel genoeg doen?” schreef: 
Gezamenlijk kunnen we het tij toch nog keren? 
Wie durft de handschoen op te nemen? 
Lijkt het er niet op dat FokkersPlatform daar al aar-
dig mee bezig is door het “Lief blijven voor elkaar” 
(waardoor zaken onbenoemd blijven) te vervangen 
door “Correct zijn tegen elkaar”? En door feiten wél 
te benoemen?

’Men’ liet het gebeuren, en keek slechts toe. 



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het HB...
Een ‘to do’-lijstje voor het HB met items in 
willekeurige volgorde. Het HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten ontwik-
 kelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ontwik-
 kelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen

(Sinds NIEUWSBULLETIN 2016 - 4 van 7 augustus is er nog geen verbetering).


